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افتتاح فاز دوم پروژه های سرمایه گذاری مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی با حضور معاون اول رییس جمهور

محمد مخبر  پنج شــنبه گذشته  در آیین افتتاح و آغاز 
عملیات اجرایی پروژه های مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
با تاکید بر این که مناطق آزاد و ویژه اقتصادی باید موتور 
پیشران صادرات، تولید و اشتغالزایی در کشور باشند، 
تصریح کرد: این مناطق مرکز پشــتیبانی فعالیت های 

اقتصادی در کشور هستند.
معاون اول رئیس جمهور در این مراسم که با حضور 
وزیر اقتصاد و نیز دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی برگزار شد، با اشاره به تلاش های مدیران این 
مناطق در یک سال گذشته برای افزایش سرمایه گذاری 
و اشتغالزایی خاطرنشان کرد: در دهه های گذشته مناطق 
آزاد نتوانستند نسبت به اهداف از پیش تعیین شده خود 
موفقیت چندانی داشته باشند و به جای اینکه مرکزی 
برای صادرات کالاها و خدمات ایرانی باشند به محل 

واردات در کشور تبدیل شدند.
وی با اشــاره به گزارش دبیر شورای عالی مناطق آزاد 
و ویــژه اقتصادی در خصوص اجرای "طرح تحول" 
در مناطــق قدیم و جدید در حــوزه های فرهنگی، 
اقتصادی و اجتماعی در دولت سیزدهم تصریح کرد: 
برنامه ریزی ها و اقدامات خوبی در دولت در چند ماه 
گذشته در این مناطق انجام شده که البته نباید به همین 
دستاوردها بسنده کرد و با توجه به امکانات و اختیارات 
مناطق آزاد می توان دســتاوردهای بزرگ اقتصادی و 

سرمایه گذاری برای کشور ایجاد کرد.
مخبر با بیان اینکه مناطق آزاد و ویژه اقتصادی در ایران در 
مقایسه با سایر کشورهای جهان به لحاظ جغرافیا و منابع 
طبیعی و ظرفیت های خدادادی از موقعیت های بسیار 
بالاتری برخوردار هســتند، گفت: مشکلات سرمایه 
گذاری و تولیدی کشور به راحتی از طریق این مناطق 

حل شدنی است.  
وی تصریح کرد: مناطق آزاد و ویژه اقتصادی می تواند 
نماد جدی تحقق شعار سال یعنی "تولید، اشتغالزایی و 
دانش بنیان" باشد که ضروری است وزارت اقتصاد و 
شورای عالی مناطق آزاد با همکاری و کمک یکدیگر 
امــکان یک جهش بزرگ اقتصــادی در این منطقه را 

ساماندهی کنند.
وی با بیــان این که »مناطق آزاد بهترین نمونه الگویی 
و کوچــک برای تحقق دولت الکترونیک هســتند«، 
افزود: ساماندهی حداقل ۱۵ شهر هوشمند در مناطق 
آزاد ضروری است که این مهم می تواند به عنوان یک 

دستاورد بزرگ دولت سیزدهم محسوب شود.
وی بر ضرورت بسترسازی و ایجاد امکانات لازم برای 
ارتباطات بین المللی بــه ویژه در بخش های بانکی، 

بیمه ای و ســرمایه گذاری در مناطق آزاد تاکید کرد و 
گفت: باید نحوه تعاملات بین المللی با کمک وزارت 
اقتصاد در مناطق آزاد هرچه ســریعتر پایه ریزی شود، 
البته باید در سالهای گذشته اینگونه اقدامات در مناطق 
آزاد بدون توجه به تحریم ها پیگیری می شد اما دولت 
سیزدهم به دنبال آن است تا بسترهای سرمایه گذاری 
و توسعه در حوزه صادرات، مسائل مالی، بانکی و بیمه 

ای را ایجاد کند. 

معاون اول رئیس جمهور با اشــاره به اهمیت توسعه 
دیپلماســی اقتصادی در مناطق آزاد گفت: مناطق آزاد 
و ویژه اقتصادی می توانند با همسایگان خارجی هم 
مرز خود ارتباطات سیاسی، فرهنگی و اقتصادی را به 
عنــوان یک فرصت طلایی در بخش های پیمان های 
پولــی، ارتباطات مالی گســترده، افزایش صادرات و 
واردات هدفمند پیگیری کنند. مخبر همچنین در این 
جلسه بر لزوم بسترسازی و ایجاد امکانات برای تحقق 
اقتصاد دانش بنیان، تسهیل در ثبت شرکت ها در مناطق 
آزاد، سرمایه گذاری مشترک با کشورهای همسایه و 
شرکتهای خارجی و ایجاد مشوق های لازم تاکید کرد.
خاندوزی وزیر اقتصاد نیز در این مراسم با تاکید بر اینکه 
ایجاد روش های نوین سرمایه گذاری حداقل انتظار از 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی اســت تاکید کرد: باید در 
سال دوم فعالیت دولت سیزدهم تلاش شود تا به هدف 
برون گرایی به عنوان یکی از ارکان اقتصاد مقاومتی در 

مناطق آزاد برسیم.
وی همچنین ایجاد سرمایه گذاری و تولیدات مشترک 
بــا طرف های خارجی با انگیزه صادرات و بازارهای 

هــدف را یک حرکت فعالانه اقتصــادی و ارزآور در 
مناطق آزاد دانست وگفت: با ایجاد امکانات و مدیریت 
و سرمایه گذاری می توان اداره و رشد اقتصادی کشور 
را به راحتی بر عهده مناطق آزاد گذاشــت و علیرغم 
دشواری ها و فشارهای بین المللی اهداف برونگرایی 

اقتصاد مقاومتی محقق شود.
ســعید محمد دبیر شــورای عالی مناطق آزاد و ویژه 
اقتصادی نیز در این مراسم با تاکید بر اینکه مناطق آزاد 

در ســالهای گذشته به اهداف تعیین شده در راستای 
تولید، ســرمایه گذاری و ارزآوری نرسیده اند گفت: 
دبیرخانه شورای عالی در دولت سیزدهم با یک طرح 
تحول در مناطق قدیم و جدید در حوزه های فرهنگی، 
اقتصــادی و اجتماعی تغییر ریل بزرگی را آغاز کرده 
است و خوشبختانه در طی یک سال گذشته شاخص 

های اقتصادی در این مناطق بهبود یافته اند.
وی افزایش ۲۷ درصدی صادرات، کاهش ۲ درصدی 
واردات، هدفمند کردن واردات، تراز مثبت ۳۵ میلیون 
دلاری تجاری، افزایش سرمایه گذاری در مناطق آزاد 
به میزان ۵۸ درصد و  افزایش ۸۶ درصدی صدور جواز 
تأسیس در این مناطق را از جمله دستاوردهای دبیرخانه 
شــورای عالی در دولت سیزدهم برشمرد و گفت: در 
حــوزه مناطق ویژه نیز افزایش ســرمایه گذاری های 
داخلــی و خارجی، افزایش گردشــگران داخلی تا ۵ 
میلیون نفر در نوروز ســال جاری، اعطای مجوز برای 
فعالیت ۵۰۰ شــرکت دانش بنیان و توانمندسازی و 
محرومیــت زایی در این مناطق از جمله فعالیت های 

در یک سال گذشته است.

        اقتصاد کیش - افتتاح ۵۱ پروژه با 
ارزش بیــش از ۶۳ هزار میلیــارد ریال و 
اشــتغالزایی ۱۷ هزار نفری و همچنین آغاز 
عملیــات اجرایی ۲۰ پروژه با ارزش بیش از 
۱,۱۱۷.۰۰۰ میلیارد ریالی و اشــتغالزایی ۵ 
هزار نفری در چهــار منطقه آزاد تجاری و 
صنعتی کیش، اروند، ارس و انزلی و ۵ منطقه 
ویژه اقتصادی ســهلان، انرژی پارس، ارگ 
جدید بم، پتروشــیمی و لرســتان با دستور 
معاون اول رئیس جمهور و به صورت ارتباط 

ویدئو کنفرانسی برگزار شد.

»مهدی دوستی« به عنوان استاندار 
برتر کشور معرفی شد

اقتصاد کیش-    در مراسمی با حضور رییس جمهور و مقامات کشوری و لشکری، 
برگزیدگان جشنواره ملی شهید رجایی معرفی و مهدی دوستی به عنوان استاندار برتر 

کشور معرفی شد. 
در بخش معرفی برترین استانداران کشور؛ مهدی دوستی استاندار هرمزگان براساس 
ارزیابی شاخص ها، فعالیت ها و تحقق برنامه های دولت مردمی به عنوان استاندار برتر 

کشور معرفی و توسط آیت الله رییسی رییس جمهور مورد تقدیر قرار گرفت.
 دوستی در طول مدت فعالیت خود توانسته با تهیه سند توسعه هرمزگان در حوزه 

پیشرفت توام با عدالت و مردم محور اقدام های موثری را پایه ریزی و اجرا کند.
همچنین تسهیل سرمایه گذاری و حذف امضاهای طلایی با تهیه کیف سرمایه گذاری 
اســتان، سفرهای درون استانی و احصای مشکلات بخش های مختلف و تصویب 
طرح های رشــد متناسب با زیســت بوم هر منطقه، ریل گذاری صحیح اقتصادی و 
تعریف شــهرهای جدید اقتصادی، پیگیری تبدیل هرمزگان به قطب پالایشگاهی 
کشور، مردمی سازی امکانات معطل دولتی دربخش های مختلف به ویژه در حوزه 
بهداشت و درمان و اماکن ورزشی و ارتقا رتبه هرمزگان در بسیاری از شاخص های 

مهم اقتصادی از دیگر اقدامات مهم استاندار هرمزگان بوده است.

در جشنواره ملی شهید رجایی؛

اقتصاد کیش-    رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان گفت: مهاجرت پزشکان 
یکی از دردسرهای ماست که درخواست های بسیاری برای این موضوع وجود دارد و 
مهاجرت هر پزشک یعنی بسیاری از منابع و سرمایه گذاری های ما نیز هدر می رود اما با 

زور کسی را نمی توان نگه داشت یا فرستاد جاسک یا بشاگرد مستقر شوند. 
دکتر حسین فرشیدی در نشستی خبری، افزود: هماهنگی بین دانشگاه علوم پزشکی استان 
هرمزگان و سایر دستگاه های اجرایی وجود داشت، مظهر هماهنگی و تعامل صحیح بود 

که در این میان نقش بزرگی بر گردن رسانه ها بود و به خوبی آن را پشت سر گذاشتیم.
وی با بیان اینکه بیش از ۶۵ درصد کسانی که به ابتلا به کووید ۱۹ به بخش مراقبت های 

ویژه رفتند از نوبت دوم واکسن کرونا دیگر برای دز یادآور مراجعه نکردند.
فرشیدی با اشاره به اینکه از هفته آینده شهر قرمز کرونایی نخواهیم داشت، تصریح کرد: 
همچنان بیماری های دیگری وجود خواهد داشت که با کمترین غفلت می تواند همه 

گیر شود.
وی با بیان اینکه انواع پشه در هرمزگان وجود دارد، عنوان کرد: باید حواسمان باشد که 
رفت و آمد با کشورهایی همچون افغانستان و پاکستان که در صدر ابتلا به مالاریا وجود 

دارند با حساسیت انجام شود.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به اینکه درست است که نیاز به تخت 
بیمارستانی احساس می شود اما نباید از گسترش خانه بهداشت غافل شویم، خاطرنشان 
کرد: در سال ۱۳۷۱ در تمامی روستاهای هرمزگان پزشک خارجی مستقر بود اما اکنون 

تمامی مناطق هرمزگان تحت پوشش پزشک ایرانی هستند.
وی با بیان اینکه ایجاد خانه های بهداشت در کشور سبب شد از گسترش بیماری  های 
عفونی ممانعت کنیم، اظهار کرد: از مرحله تاریخی عبور کردیم و واکسیناسیونی همچون 

سل، سرخک و فلج اطفال صورت گرفت.
فرشیدی با اشاره به اینکه برای پیشگیری و کنترل مالاریا هنوز در حال رصد در جامعه 
هستیم، عنوان کرد: هنوز خطر انتقال تب کریمه کنگو و تب دنگی رفع نشده و باید به 

خوبی تحت رصد باشد.
وی ادامه داد: در موضوع بیماری پشه آئدس با توجه به پیدایش نمونه های پشه آئدس، 

هنوز در حال بحران هستیم و نیاز به کنترل و پیشگیری دارد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با بیان اینکه تاکنون خوشبختانه بیماری در 
این زمینه شناسایی نشده است، اضافه کرد: در دو هفته گذشته ۱۸۳ میلیارد تومان یارانه 

دارو در استان هرمزگان پرداخت شد.
وی با بیان اینکه استانداردهای بهداشتی برای ورود کالاهای اساسی به کشور داریم، اظهار 
کرد: در سال گذشته با افزایش نیرو و امکانات بررسی استانداردهای کالاهای اساسی برای 

تسهیل در ورود نیز از یک هفته به سه روز رساندیم که کار بزرگی بود.
فرشیدی با اشاره به اینکه دستگاه های جدید و پیشرفته بزودی وارد می شود تا زمان پاسخ 
آزمایشات سریعتر انجام شود، خاطرنشان کرد: امیدواریم بتوانیم در این موضوع بتوانیم 

موفق همچون گذشته ظاهر شویم.
وی با بیان اینکه فضای آموزشی در دانشکده میناب کم بود وگرنه رشته های بهتری اضافه 
می شد، اضافه کرد: بیمارستان دوم میناب سال آینده کامل می شود و دانشکده پزشکی 

میناب تا پایان سالجاری یا آینده مجوزش خواهیم گرفت.
فرشیدی با اشاره به اینکه سال گذشته دستگاه MRI خریداری شده و قرار است مهرماه 
به هرمزگان وارد شود و در بیمارستان شهید محمدی فعال شود، ادامه داد: مجوز دستگاه 
MRI برای شهرستان های پارسیان، بستک و قشم گرفته شده و روند تامین آن نیز در 

حال انجام است.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با بیان اینکه یک مورد فوتی در زمان شیوع 
کرونا را بالا و پایین نکردیم و با مردم روراست بودم و جز حقیقت موردی را بیان نکردم، 
افزود: دولت برای مدیریت کمبود سرم نیز تصمیم به واردات سرم شد و توزیع مناسب 

صورت گرفت.
وی ادامه داد: سال ۹۹ به دنبال تولید سرم در هرمزگان بودیم و حتی قول های مناسب برای 
حمایت و ایجاد شرایط لازم را دادیم اما تاکنون سرمایه گذاری پیدا نشده است و همچنان 

با کمبود سرم در کشور مواجه ایم.
فرشیدی با اشاره به اینکه در حال حاضر با بحران سرم مواجه نیستیم و مراکز دولتی همگی 
سرم به تعدا مورد نیاز را دارا هستند، خاطرنشان کرد: باید پزشکان بجا سرم تجویز کنند و 

در موارد غیر ضرور از تجویز سرم خودداری کنند.
وی با بیان اینکه وزارت بهداشت و درمان ۱۰ میلیون دلار سرم از کشور ترکیه خریداری 

شده است، خاطرنشان کرد: در هفته گذشته دو کانتینر سرم نیز دریافت کردیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به اینکه مراکز روستایی جامع سلامت 
همگی داروخانه دارند و ۳۵۰ قلم داروی ضروری در آن موجود اســت، تصریح کرد: 
بسیاری از مراکز شبانه روزی که باید ۴ پزشک داشته باشند با ۲ پزشک اداره می شوند و 

اکنون با کمبود شدید پزشک عمومی مواجه ایم.
وی با بیان اینکه کمبود پزشک از دارو بیشتر در هرمزگان وجود دارد، خاطرنشان کرد: 
تمامی مطب ها، کلینیک ها و پزشکان باید از کارتخوان استفاده کنند و هفته آینده جلسه 
توجیهی آن گرفته خواهد شد و برای دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان به هیچ وجه عدم 

رعایت این موضوع قابل قبول نیست.
فرشیدی با بیان اینکه زمانی که مدیریت دانشگاه علوم پزشکی را پذیرفتم چند رشته 
دانشگاهی نداشتیم که تلاشم را برای ایجاد آن انجام دادم، عنوان کرد: برخی رشته های 
دانشگاهی امسال جراحی قلب، جراحه ریه متقاضی نداشتیم و یرای دوره دستیاری، طب 

اورژانس، اطفال و بیهوشی با کمبود متقاضی مواجه ایم.
وی با اشاره به اینکه در سفر رئیس جمهور به هرمزگان ۱۲۰۰ میلیارد تومان برای دانشگاه 
علوم پزشکی نیز آورده داشت، تصریح کرد: اکنون همگی به اتفاق نظر رسیده اند که کمبود 

تخت بیمارستانی در هرمزگان در بالاترین نرخ کشور وجود دارد.
فرشیدی با بیان اینکه فاز نخست بیمارستان ۵۳۱ تختوابی بندرعباس تا دهه مبارک فجر به 
بهره برداری می رسد، اضافه کرد: هفته دولت سال آینده کل بیمارستان تکمیل می شود و 

اکنون پیشرفت ۷۰ درصدی داشته است.
وی ادامه داد: روند ساخت بیمارستان نفت ستاره خلیج فارس تسریع یافته و قرار است 
۳۰۰ میلیارد تومان برای تکمیل آن تخصیص یابد و امیدواریم تا سال آینده این بیمارستان 

با تمامی تجهیزات در اختیار دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان قرار گیرد.
فرشیدی تصریح کرد: بیمارستان مادر کودک پالایشگاه نفت تا پایان دهه مبارک فجر با 
۹۶ تختخواب نیز به بهره برداری می رسد که جا دارد از تلاش های احمد مرادی، نماینده 

مردم هرمزگان در مجلس تقدیر کنم.
فرشیدی با بیان اینکه بیمارستان نداجا در بندرعباس نیز ساختمانش کامل و فقط بحث 
تکمیل تجهیزاتش مانده است، اظهار کرد: بیمارستان نیروی دریایی سپاه نیز در بندرعباس 
در حال تکمیل روند ساختمانش است و بیمارستان دوم میناب هم سال آینده امیدواریم به 

بهره برداری برسد تا به متوسط های درمانی کشور برسیم.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان با اشاره به اینکه مجوز تامین ۱۶ آمبولانس 
گرفته شده است، تصریح کرد: اکنون نیاز به جذب نیرو در بخش فوریت های پزشکی 

هستیم.. 
وی با بیان اینکه بازدید از داروخانه ها را افزایش داده ایم و در این راستا سه داروخانه از 
لیست شبانه روزی خارج کردیم، اظهار کرد: مهاجرت پزشکان یکی از دردسرهای ماست 
که درخواست های بسیاری برای این موضوع وجود دارد و مهاجرت هر پزشک یعنی 
بسیاری از منابع و سرمایه گذاری های ما نیز هدر می رود اما با زور کسی را نمی توان نگه 

داشت یا فرستاد جاسک یا بشاگرد مستقر شوند.
فرشیدی ادامه داد: با تسهیل شرایط و ارائه امکانات لازم باید جاذبه بیشتری برای پزشکان 

ایجاد کنیم تا مانع از مهاجرت آن ها شویم.

هرمزگان با کمبود شدید پزشک
  و تخت بیمارستانی مواجه است 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان:

۲۰ طرح عمرانی در بندرخمیر مورد 
بهره برداری قرار گرفت

اقتصاد کیش-  فرماندار بندرخمیر گفت: ۲۰ طرح عمرانی با بیش از ۹۸۰ میلیارد 
ریال اعتبار در این شهرستان به بهره برداری رسید. 

میرهاشم خواستار در مراسم افتتاح این طرح ها افزود: طرح های افتتاحی در حوزه 
مخابرات، آبخیزداری، عمران روســتایی و راه بوده که طرح های حوزه راهداری با 

اعتباری افزون بر ۵۷۲ میلیارد ریال بیشترین اعتبار را به خود اختصاص داده است.
وی در تشــریح این طرح ها بیان داشــت: بهسازی محور رویدر به طول پنج و نیم 

کیلومتر از مهم ترین طرح های حوزه  راهداری بوده است.
فرماندار بندرخمیر ادامه داد: پیش از اجرای این طرح، جاده در این محدوده کم عرض 
و حادثه خیز بود که بهره برداری از آن باعث حذف نقاط حادثه خیز و تسهیل در رفت 

و آمد در این محدوده شده است.
خواستار یادآورشد: آسفالت راه روستایی روستاهای جیحون و چاه ماخور در بخش 

مرکزی از دیگر طرح های حوزه  راه بود که مورد بهره برداری قرار گرفت.
وی در حوزه طرح های مخابرات نیز اظهار داشــت: این حوزه با ۹ طرح و اعتباری 

برابر با ۳۶۰ میلیارد ریال به بهره برداری رسیده است.
فرماندار بندرخمیر بیان داشت: طرح نیوسایت جدید همراه اول در محلات کندال 
و فرهنگیان بندرخمیر با اعتبار ۱۶۰ میلیارد ریال راه اندازی شد که با اجرای طرح ها، 

۹ نقطه از شهر بندرخمیر تحت پوشش اینترنت همراه اول قرار خواهد گرفت.
خواستار اضافه کرد: نصب دکل اینترنت همراه اول روستاهای مارو ، آرابی و دشت 
جیحون ، ارتقای پهنای باند و فیبر کشی روستای کرویه و بام رویدر و غیره از دیگر 

طرح های مخابراتی در بندرخمیر است.
وی در ادامه به طرح های آبخیزداری و عمران روســتایی اشاره کرد و گفت: افتتاح 
چهار ســازه آبخیزداری در منطقه کهورستان با حجم آبگیری ۴۰۰ هزار مترمکعب 
و هزینه ۱۹ میلیارد ریال از جمله طرح های آبخیزداری محسوب می شوند که ۹۵۰ 

هکتار از اراضی کشاورزی این منطقه را تحت پوشش قرار خواهد داد.
این مسوول گفت: اجرای طرح هادی روستاهای پل گل کن، نیمه کار و انگوران با 
هزینه ای افزون بر ۳۴ میلیارد و ۵۰۰ میلیون ریال با مشارکت بنیاد مسکن و دهیاری 

و شوراهای روستاهای یادشده از دیگر طرح های افتتاحی هفته دولت بوده است.
 هفتــه دولت امســال ۶۲ طرح با هزینه ای افزون بــر ۲ هزار و ۲۷۷ میلیارد ریال در 

شهرستان بندرخمیر به بهره برداری رسید.

نظارت بر بازارهای هرمزگان 
افزایش می یابد

اقتصاد کیش- مدیر بازرســی و نظارت جهاد کشاورزی استان هرمزگان گفت: از 
ابتدای شهریورماه طرح تشدید نظارت بر بازارهای هرمزگان را اجرایی کردیم و این 

طرح تا پایان ماه ادامه خواهد داشت. 
سیروس بشیر زاده افزود: از ابتدای شهریورماه سال جاری، طرح تشدید نظارت بر 

بازارهای هرمزگان را اجرایی کردیم و به مدت یکماه ادامه خواهد داشت.
وی تصریح کرد: به همین منظور گشت های مشترک با مشارکت نماینده تعزیرات 

حکومتی، جهادکشاورزی، نماینده دادستان پیش بینی شده است.
 مدیر بازرســی و نظارت جهاد کشــاورزی هرمزگان عنوان کرد: در زمان اجرای 
این طرح، بازرســی از واحدهای صنفی عرضه کننده کالاهای شــامل تنظیم بازار 
و محصولات کشــاورزی و صنایع وابســته از قبیل واحداهای صنفی قصابی، مرغ 
فروشی، میوه فروشی و سوپر مارکت ها در زمان یاد شده تشدید می شود و نظارت 

بیشتری خواهند شد.
بشیر زاده ابراز کرد: در نخستین بازرسی از میوه فروشی های سطح شهر بندرعباس 
توسط بازرسان جهاد کشاورزی هرمزگان، ۶ واحد متخلف پلمب شدند و تذکرهایی 

نیز در این زمینه به صاحبان این صنف داده شد.
وی ابیان کرد: طرح تشدید نظارت بر بازارها تا پایان شهریورماه ۱۴۰۱ ادامه دارد.

مدیر بازرسی و نظارت جهاد کشاورزی استان هرمزگان عنوان کرد: تمامی واحدهای 
صنفی موظف به نصب قیمت کالا و نرخ نامه در معرض دید عموم هستند و شهروندان 
محترم می توانند هرگونه تخلف اقتصادی نظیر گران فروشی، کم فروشی، عدم نصب 
قیمت، عدم صدور صورتحساب و ... را از طریق سامانه ir.۱۲۴.www و یا تلفن 

۱۲۴ گزارش کنند تا در سریع ترین زمان ممکن رسیدگی شود.

مدیر بازرسی جهاد کشاورزی هرمزگان:


